
 

 

Schriftelijke vragen van de PvdA Statenfractie Noord-Brabant  

Betreft: Snelheidsregime A270  

Helmond, 28 januari 2015 

Geacht college,  

 

Zoals u weet heeft PvdA Statenfractie de wens dat u zo spoedig mogelijk en nieuw verkeersbesluit neemt en 

het snelheidsregime op de A270 verlaagt naar 100 km p/u. Aan de uiteinden van de A270, bij Helmond en in 

Eindhoven lijkt een maximumsnelheid van 80 km p/u gerechtvaardigd.  

 

Wij hebben de volgende vragen aan uw College: 

 

1. BWﾐデ ┌ HWﾆWﾐS ﾏWデ ｴWデ ;ヴデｷﾆWﾉ けZW ヴｷﾃSWﾐ ﾏWデ ヱヰヰ Sﾗﾗヴ ヴﾗﾗSげ over de verkeersonveilige situatie bij de 

nieuwe afslag Brandevoort op de N270/A270? 

2. Wat is uw reactie op de kritiek van de gebruikers van deze weg, die o.a. het volgende stellen; さOヮ SW 
snelweg mag je 130 kilometer per uur en dan staat er 250 meter voor de verkeerslichten pas een bordje 

met 70. Vervolgens mag je na het kruispunt weer 100. Dat is zo onlogisch, dus er zijn maar weinig mensen 

SｷW ┣;IｴデWヴ ヴｷﾃSWﾐざい 

3. Maakt de N270/A270 bij de tweede afslag Brandevoort deel uit van het provinciale of het Helmondse 

gemeentelijke wegennet? 

4. Wie is verantwoordelijk voor het verkeersbesluit en het snelheidsregime op de N270/A270 bij de tweede 

afslag Brandevoort? 

5. Heeft u contact met de gemeente Helmond over de verkeerssituatie op de N270/A270 bij de tweede afslag 

Brandevoort? 

6. Bent u bereid om samen met de gemeente Helmond te bezien hoe de verkeersveiligheid op de N270/A270 

bij de tweede afslag Brandevoort kan worden verbeterd? 

7. Bent u het met ons eens dat op de A270 met de vele wisselingen van maximumsneleden geen veiligere 

situatie maar het tegenovergestelde wordt bereikt, namelijk dat er een nog onduidelijkere en 

verkeersonveilige situatie ontstaat?  

8. Bent u bereid om de maximumsnelheid op de N270/A270 vanaf de tweede afslag Brandevoort tot en met 

de eerste afslag Brandevoort te verlagen naar 70 kilometer per uur? 

9. Wat is de stand van zaken met betrekking tot de rechtszaak die door omwonenden en de gemeente 

Nuenen is aangespannen over de uw verkeersbesluit voor de A270? 

 

Met vriendelijke groet, 

 

Annegien Wijnands 

Stijn Smeulders  

 

Bヴﾗﾐぎ EｷﾐSｴﾗ┗Wﾐゲ D;ｪHﾉ;Sが ヲΑ ﾃ;ﾐ┌;ヴｷ ヲヰヱヵが けZW ヴｷﾃSWﾐ ﾏWデ ヱヰヰ Sﾗﾗヴ ヴﾗﾗSげく 


